

Persistence and academic success among first generation graduate students

Are you...?

Are you a Francophone graduate student whose parents have not attended college or university?

If yes, you are invited to volunteer to complete one interview (30-45 mins).

Purpose and participation

The purpose of this study is to learn about factors that promote persistence and academic success among first generation graduate students.

Your participation is voluntary and you will receive a \$25 gift certificate in appreciation of your time.

Contact information

If you are interested in participating in this study, or would like more information, please contact:

Gabrielle Montesano,
Research Assistant, York
University

gabmont@yorku.ca



This research is funded by the Social Sciences and Humanities Research Council (SSHRC) and has been reviewed and approved by York University Participants Review Committee (HPRC-2022-3557).

Êtes-vous un·e étudiant·e· diplômé·e· dont les parents ne sont pas allés au collège ou à l'université?

Si vous avez répondu oui, vous êtes invité·e à compléter une entrevue (30-45 mins).



L'objectif de l'étude *La persévérance et le succès académique des étudiant·e·s diplômé·e·s de première génération* est d'explorer les facteurs qui promeuvent la persévérance et le succès académique des étudiant·e·s diplômé·e·s de première génération.



Si vous êtes un·e étudiant·e diplômé·e, suite à votre participation volontaire, vous recevrez une carte cadeau de 25\$ comme remerciement. Si vous êtes intéressé·e à participer à cette étude ou vous aimeriez recevoir plus d'information, veuillez contacter :



Gabrielle Montesano, MA (c), Assistante de recherche, York University, gabmont@yorku.ca

Cette étude est subventionnée par le Conseil de recherches en sciences humaines (CRSH) et a été approuvée par le comité d'éthique de recherche de l'Université York (HPRC-2022-3557).

